

### **Biographie de Monsieur Jean-Charles Soria**

Le Professeur Jean-Charles Soria est Chef du Département d'Innovation Thérapeutique et des Essais Précoces (DITEP) de l'Institut Gustave Roussy.

Le Professeur Jean-Charles Soria est oncologue médical et Professeur de médecine et d'oncologie médicale à l'Université Paris-Sud. Il est médecin spécialiste des Centres de Lutte Contre le Cancer à plein temps à Gustave Roussy. Il a suivi une formation d'oncologue médical et a obtenu la médaille d'argent de l'École de Médecine de Paris en 1997. Il a obtenu un DEA puis un doctorat en sciences en biologie moléculaire (bases fondamentales de l'oncogénèse) en 2001. Il a complété sa formation avec un séjour de deux ans de post-doctorant au sein du MD Anderson Cancer Center à Houston où il est professeur associé depuis 2012. Le Professeur Soria est également membre du Comité de pathologie thoracique à l'Institut Gustave Roussy. C'est un expert reconnu sur les thérapies ciblées, l'immunothérapie et le cancer du poumon. Ses principaux centres d'intérêt de recherche sont les essais cliniques précoces, les biomarqueurs pharmacodynamiques, le cancer du poumon, l'immunothérapie et la médecine personnalisée. Il est également impliqué dans la recherche translationnelle liée à la médecine de précision et à la progression tumorale notamment dans les modèles de cancer de poumon (UMR 981).

Le Professeur Jean-Charles Soria a été membre du Comité Exécutif de l'ESMO en 2008 et 2009, et membre du Comité de l'ASCO durant la période 2006-2012. En 2009, il a obtenu le prix « Gallet et Breton » de l'Académie Nationale de Médecine. La même année, il est devenu membre de l'European Academy of Cancer Sciences, et président du New Drug Advisory Committee de l'EORTC. En 2011, il a été le co-président scientifique du congrès ECCO-ESMO. Le Professeur Soria a été le président scientifique des congrès EORTC-NCI-AACR à Barcelone en 2014, TAT à Paris en 2015, EORTC-NCI-AACR à Munich en 2016, et TAT à Paris en 2017.

Le Professeur Jean-Charles Soria est l'investigateur principal de plus de 100 essais de phase 1, 20 essais de phase 2, et 6 essais de phase 3. Il a contribué à plus de 500 publications, y compris des publications comme premier ou dernier auteur dans New England Journal of Medicine, Journal of the National Cancer Institute, Journal of Clinical Oncology, Cancer Research et Clinical Cancer Research. Il a été nommé rédacteur en chef de la revue Annals of Oncology pour la période 2014-2018 (Impact Factor 9.269).

Le Professeur Jean-Charles Soria répond aux critères d'indépendance du Conseil de Surveillance.

### **Biographie de Madame Maïlys Ferrere, représentante de Bpifrance Participations**

Madame Maïlys Ferrère est Directrice du Pôle Investissements Large Venture au sein de la Direction de l'Innovation de Bpifrance. La vocation de Large venture est d'accompagner en capital et sur le long terme des entreprises françaises innovantes dans des domaines à très forte croissance pour favoriser l'émergence de leaders mondiaux. Le portefeuille compte aujourd'hui près d'une trentaine de sociétés actives dans les domaines des sciences de la vie, du numérique et des écotechnologies. Avant d'occuper cette fonction, Maïlys Ferrère était Directeur d'Investissement au Fonds Stratégique d'Investissement entre 2009 et 2012. Auparavant, elle était banquier spécialisée en equity capital markets dans différents établissements financiers. Maïlys Ferrère est membre des Conseils d'administration ou Conseil de Surveillance des sociétés suivantes : DBV, Valneva SE, Pixium, Gensight et Euronext Paris.

### **Mr. Jean-Charles Soria's biography**

*Professor Jean-Charles Soria holds the Chair of Drug Development Department at Gustave Roussy Cancer Center.*

*Professor Jean-Charles Soria is a medical oncologist and a Professor of Medicine and Medical Oncology at South-Paris University. He is a full-time cancer specialist at Institut Gustave Roussy. Professor Soria trained as a medical oncologist and obtained the Silver medal from Paris Medical School in 1997. He gained a postgraduate degree and a PhD degree in molecular biology (fundamental basis of oncogenesis) in 2001, and completed his training with a two-year post-doctoral fellowship in the Department of Thoracic Head and Neck Medical Oncology at MD Anderson Cancer Center, Houston, USA, where he has held an Adjunct Professorship since 2012. Professor Soria is also a member of the thoracic pathology committee at Gustave Roussy Cancer Center. He is a recognised expert on targeted therapies, immunotherapy and lung cancer. He is the Director of the SIRIC program at Gustave Roussy. His main research interests are: early clinical development, pharmacodynamic biomarkers, lung cancer, immunotherapy and personalised medicine. He is also involved in translational research aspects related to precision medicine and tumor progression notably in lung cancer models (INSERM unit 981).*

*Professor Jean-Charles Soria was a member of ESMO Executive Committee from 2008 to 2009, and has served as an ASCO committee member from 2006 to 2012. In 2009, he was awarded the "Gallet et Breton" prize of the National Academy of Medicine. The same year, he became a member of the European Academy of Cancer Sciences and chairman of the EORTC New Drug Advisory Committee. In 2011, he was the scientific co-chairman of the ECCO-ESMO congress, and scientific chair of the EORTC-NCI-AACR meeting in Barcelona in 2014 as well as in Munich in 2016. He was the President of the TAT meeting in 2015 and 2017 in Paris.*

*Professor Jean-Charles Soria is the principal investigator of more than 100 Phase I trials, 20 Phase II trials and 6 Phase III trials. He has contributed to over 500 peer-reviewed publications, including publications as first or last author in the New England Journal of Medicine, the Journal of the National Cancer Institute, the Journal of Clinical Oncology, Cancer Research and Clinical Cancer Research. He has been appointed as Editor in Chief of Annals of Oncology for the period 2014-2018.*

*Professor Jean-Charles Soria complies with the independence criteria of the Supervisory board.*

### **Biography of Mrs. Maïlys Ferrere, Bpifrance Participations' representative**

*Mrs. Maïlys Ferrère is Director of the Large Venture Investment Pole within the Innovation Division of Bpifrance. Large Venture's mission is to provide long term capital to innovative French companies in areas with very strong growth with the goal of creating world leaders. The portfolio currently includes thirty companies in life sciences, digital and environmental technologies. Prior to this position, Maïlys was an Investment Director at the Strategic Investment Fund between 2009 and 2012. She previously had a career in banking, specialised in equity capital markets in various financial institutions. Maïlys Ferrère is a member of the Boards of Directors or Supervisory boards of the following companies: DBV, Valneva SE, Pixium, Gensight and Euronext Paris.*